
Protokoll fört vid PRO-Öregrund ordinarie styrelsemöte 24 oktober 2017. 

Plats: Kostern  Öregrund Tid: 1300 

Närvarande: Thommy (ordf.),Britt-Marie, Monica, Hilkka, Kenneth, Birgitta, Jan, Lisbeth, 

Stina 

Frånvarande:  Wirginia, Lars-Erik 

 

§90 Ordförande hälsade välkomna och förklarade mötet för öppnat. 

§91 Har kallelsen gått ut i behörig ordning? Ja  

§92 Val av justerare för mötet. Monica 

§93 Godkännande av dagordning. Nej! Saknades 4 punkter i protokollet. 

(Verksamhetsplan, Medllemsavgift, Budget och Medlemsmöten/trivselträffar) 

§94 Föregående styrelseprotokoll godkändes. 

§95 Verksamhetsplanen för år 2018 godkändes.  

§96 Medlemsavgiften för år 2018 lämnades oförändrad. Så även för Distriktet.

  

§97 Budget för 2018: Kenneth presenterade budgetförslaget 2018, vilket 

godkändes.  

§98 Medlemsmöten/trivselträffar 2018: 5/2, 5/3 (Årsmöte), 9/4, 7/5,  

4/6 (Vårlunch), 3/9, 1/10, 5/11 (Höstmöte/Budgetmöte), 3/12 (Julbord).

  

§99 Inkomna skrivelser: Thommy meddelar om ”Kurs om medlemsutveckling”för 

medlemmar i PRO. Kenneth går på denna kurs. Torsdag 23/11 2017 kl. 10.00.  

Inbjudan till kurs för  ”Lotteriansvariga” 30/11 2017 kl. 09.00, Kenneth och 

Thommy går på den kursen.  PRO- Veteranvetar tävling under våren 2018. 

Thommy sätter ihop ett lag till detta. 

Östhammars kommun ber om uppgifter på föreningsbidrag från 2016. Thommy 

ordnar detta.  Riks vill ha uppgifter om föreningsavgiften  inskickat. Thommy 

ordnar detta. Kalendrar för år 2018 beställdes till Styrelsen. 

§100 Rapporter: Monica informerar om cirklar som är på gång. Jan tar upp ”cirklar 

med resa” som förslag.  



Thommy och Birgitta har varit på Höstmöte. Hilkka meddelar att Mobila teamet 

har kommit igång. 3,5 – 8,5 personer i ett team. Man ringer 1177. 

Lisbeth  informerar om informationen från Socialnämnden.   

Thommy har varit på Ordförande konferans i 2 dagar och tyckte det var bra. 

Kval.  Distriktsmästerskap  Boule i Öregrund 17 maj 2018.  

Bilbingon fortfarande ej klart hur det blir 2018. Man är ej överens om hur 

fördelningen skall vara.  

§101 Ekonomi: Det har gått åt mycket pengar i år med anledning av subventioner. 

§102 Resor: Jan kom med förslag ”Gentlemannen” på Oscars.  Thommy föreslår resa 

till Costa Brava 1-8 april 2018, 8 dgr. Det kom också upp förslag på Pragresa, 

Spa resa och Skörderesa. Thommy undrar om vi ska ha en reseansvarig? Hilkka 

tar över Prag och Costa Brava resorna. 

§103 Övriga frågor: Monica tar upp ”Vårlunchen Älvkarleby” 4 juni 2018, mat 250:-, 

guidning 80:- pp. Vi tyckte alla att guidningen var dyr, vi hade förslag om att vi i 

stället kan se oss om själva.  Lisbeth hade förslag om att åka till ”Mall of 

Scandinavia” i Stockholm. 

 Fråga om milersättning för Britt-Marie. Godkändes med kr 18.50/mil. 

 Parentation godkändes bli 2 ggr/år, vid årsmöte och höstmöte. 

Thommy informerade om antal tappade medlemmar i Uppsala Kommun. 

Birgitta skall försöka hitta 2 personer som är villiga att jobba med  

Träffpunkten.  

Kenneth undrar om utskick till Årsmöte, kan man försöka begränsa utskick av 

papper genom att göra electroniska utskick? 

§104 Nästa styrelsemöte 21 november 2017 kl. 1300 på Kostern Öregrund. 

§105 Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

  

 Vid protokollet   Justerare   Justerare 

 Britt-Marie Ruud Thommy Myhrberg Monica Jansson

   

 _______________ ________________ ______________ 


